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§ 12   

Svar på skrivelse om att häva avtalet med Samtrans 

Beslut 
Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

skrivelsen.  

 

Ärendet 
Stadsdelsnämnden gav vid sitt sammanträde den 4 februari 2016 

förvaltningen i uppdrag att bereda svar på skrivelse från Bengt 

Porseby och Carolina Rosén (L), om att häva avtalet med Samtrans 

Skol- och handikapptransporter AB. 

Skrivelsen handlar om att de turbundna resorna för brukare inom 

exempelvis daglig verksamhet inte fungerar tillfredsställande.  

 

Förvaltningen instämmer i att samarbetet med Samtrans inte fungerar 

tillfredsställande. Förvaltningens dagliga verksamhet har 

återkommande kontakt med Samtrans rörande utförandet av tjänsten 

och synpunkter framförs varje vecka för att påvisa att avtalet inte 

följs.  

 

Serviceförvaltningen är väl medveten om att Samtrans inte lyckats 

leverera enligt avtal vilket drabbat flera stadsdelsförvaltningar. 

Avtalet har därför endast förlängts i sex månader att gälla till och med 

31 december 2016. Förnyad upphandling av persontransporter pågår 

och nytt avtal beräknas träda i kraft från och med 1 januari 2017. Ett 

beslut stadsdelsförvaltningen i Spånga-Tensta stödjer fullt ut.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 mars 2016. 

Dnr 1.6-120/2016 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 


